
СНОВСЬКА МІСЬКА РАДА 

 

Протокол № 8 

засідання постійної комісії 

з питань комунальної власності, житлово-комунального господарства, 

промисловості, підприємництва, транспорту, зв’язку та сфери послуг 
 

14 листопада 2023 року                                                                                                    м. Сновськ 

         

Присутні: 4 члени комісії (Васянович Д.А., Головач О.М., Матвієнко В.І., Шуляк І.С.) 

Відсутні: 1 член комісії (Булденко М.Ф.) 

 

В роботі комісії приймали участь:  

Медведьов О.О. – міський голова; 

Авдієвська Н.В. – секретар міської ради; 

Гладченко В.М. – головний спеціаліст відділу житлово-комунального господарства, 

архітектури, містобудування та транспорту; 

Гукун Г.М. – заступник начальника відділу економічного розвитку та інвестицій; 

Мірошниченко Л.О. – в.о. начальника Управління освіти, сім’ї, молоді та спорту; 

Силенок С.В. – заступник міського голови; 

Шафрай Є.І. – начальник відділу юридичної роботи та взаємодії з правоохоронними 

органами. 

 

Голова засідання: Матвієнко В.І. 

Секретар засідання: Шуляк І.С. 

 

Порядок денний:  

1. Про затвердження Програми з благоустрою Сновської міської ради на 2024 рік. 

2. Про затвердження Програми управління майном комунальної власності Сновської міської 

територіальної громади на 2024-2025 роки. 

3. Про затвердження Програми  приватизації майна комунальної власності Сновської міської 

територіальної громади на 2024-2025 роки. 

4. Про внесення змін до  Програми забезпечення пожежної безпеки на території Сновської 

міської територіальної громади на 2021-2025 роки. 

5. Про затвердження пріоритетної  послуги та складу робочої  групи з розроблення Програми 

її вдосконалення. 

6. Про зміну назви об’єкта нерухомості. 

7. Про включення об’єкта до Переліку об’єктів комунальної власності Сновської міської 

територіальної громади, що підлягають приватизації у 2023 році. 

8. Про безоплатну передачу майна. 

9. Про безоплатну передачу майна комунальної власності Сновської міської територіальної 

громади до державної власності. 

10. Про списання майна комунальної власності Сновської міської територіальної громади. 

11. Про включення майна до Переліку другого типу та надання дозволу Управлінню освіти 

на передачу в оренду майна без проведення аукціону. 

12. Про надання дозволу Управлінню освіти, сім'ї, молоді та спорту Сновської міської ради 

на списання майна. 

13. Про інші питання порядку денного 28-ї сесії.  

 

Авдієвська Н.В., секретар міської ради, повідомила присутніх, що проєкти рішень, які 

виносяться на 28-му сесію міської ради 8 скликання, були розміщені на офіційному вебсайті 

міської ради та розіслані на електронні скриньки депутатів для ознайомлення.   



Заперечень та зауважень не надійшло. 

 

Матвієнко В.І., головуючий на засіданні, запропонував порядок денний засідання комісії, 

який є на руках у депутатів, прийняти «за основу».  

Вирішили: прийняти порядок денний засідання комісії «за основу». 

Голосували: 

за: 4 (Васянович Д.А., Головач О.М., Матвієнко В.І., Шуляк І.С.) 

проти: 0 

утрималися: 0  

не голосували: 0 

Прийнято. 

Матвієнко В.І. запитав, чи є пропозиції щодо внесення змін до порядку денного засідання 

постійної комісії. 

Пропозицій немає. 

Матвієнко В.І. зазначив, що у зв’язку з тим, що пропозицій немає, порядок денний, 

прийнятий «за основу», вважається прийнятим «в цілому». 

 

1. Про затвердження Програми з благоустрою Сновської міської ради на 2024 рік. 

Слухали: Силенка С.В., заступника міського голови, який доповів по розділам Програми з 

благоустрою Сновської міської ради, яка розроблена з метою покращення благоустрою 

населених пунктів громади. Детальніше зупинився на обсягах бюджетних вкладень по 

основним напрямкам Програми на 2024 рік. 

Відбулося обговорення проєкту рішення. 

Вирішили: затвердити Програму з благоустрою Сновської міської ради на 2024 рік та обсяги 

бюджетних вкладень по основним напрямкам Програми з благоустрою Сновської міської ради 

на 2024 рік; погодити проєкт рішення та рекомендувати прийняти на сесії (проєкт рішення 

додається).   

Голосували: 

за: 4 (Васянович Д.А., Головач О.М., Матвієнко В.І., Шуляк І.С.)  

проти: 0 

утрималися: 0  

не голосували: 0 

Прийнято. 

 

2. Про затвердження Програми управління майном комунальної власності Сновської 

міської територіальної громади на 2024-2025 роки.    

Слухали: Гладченко В.М., головного спеціаліста відділу житлово-комунального 

господарства, архітектури, містобудування та транспорту, яка зазначила, що Програма 

розроблена з метою забезпечення прозорості прийняття управлінських рішень щодо майна 

комунальної власності Сновської МТГ. Зупинилася на основних  напрямках та заходах 

реалізації Програми. 

Відбулося обговорення проєкту рішення. 

Вирішили: затвердити Програму управління майном комунальної власності Сновської 

міської територіальної громади на 2024-2025 роки; погодити проєкт рішення та 

рекомендувати прийняти на сесії (проєкт рішення додається).  

Голосували: 

за: 4 (Васянович Д.А., Головач О.М., Матвієнко В.І., Шуляк І.С.)  

проти: 0 

утрималися: 0  

не голосували: 0 

Прийнято. 

 



3. Про затвердження Програми  приватизації майна комунальної власності Сновської 

міської територіальної громади на 2024-2025 роки. 

Слухали: Гладченко В.М., головного спеціаліста відділу житлово-комунального 

господарства, архітектури, містобудування та транспорту, яка зазначила, що з метою 

здійснення ефективного порядку підготовки об’єктів комунальної власності територіальної 

громади до продажу, подальшої їх приватизації, поповнення бюджету пропонується 

затвердити Програму приватизації майна комунальної власності Сновської міської 

територіальної громади на 2024-2025 роки. Детально зупинилася на основних завданнях та 
фінансових результатах виконання Програми. 

Відбулося обговорення проєкту рішення. 

Вирішили: затвердити Програму приватизації майна комунальної власності Сновської 

міської територіальної громади на 2024-2025 роки; погодити проєкт рішення та 

рекомендувати прийняти на сесії (проєкт рішення додається). 

Голосували: 

за: 4 (Васянович Д.А., Головач О.М., Матвієнко В.І., Шуляк І.С.)  

проти: 0 

утрималися: 0  

не голосували: 0 

Прийнято. 

 

4. Про внесення змін до Програми забезпечення пожежної безпеки на території 

Сновської міської територіальної громади на 2021-2025 роки. 

Слухали: Силенка С.В., заступника міського голови, який зазначив, що розглянувши 

подання начальника 8 ДПРЧ (м. Сновськ) та з метою підвищення рівня оперативної 

готовності щодо гасіння пожеж та здатності до проведення аварійно-рятувальних і інших 

невідкладних робіт під час ліквідації наслідків надзвичайних ситуацій та подій внаслідок 

збройної агресії російської федерації пропонується внести зміни до Програми забезпечення 

пожежної безпеки на території Сновської міської територіальної громади на 2021-2025 роки, 

затвердженої рішенням міської ради № 3-3/VІІІ від 28.01.2021року, а саме: в заходи 

Програми включити закупівлю індивідуального вибухозахищеного ліхтаря (п. 24 Додатку до 

Програми, колонка «Найменування заходів Програми») без зміни обсягів фінансування. 

Відбулося обговорення проєкту рішення. 

Вирішили: погодити проєкт рішення та рекомендувати прийняти на сесії (проєкт рішення 

додається). 

Голосували: 

за: 4 (Васянович Д.А., Головач О.М., Матвієнко В.І., Шуляк І.С.)  

проти: 0 

утрималися: 0  

не голосували: 0 

Прийнято. 

 

5. Про затвердження пріоритетної послуги та складу робочої  групи з розроблення 

Програми її вдосконалення.  

Слухали: Гукун Г.М., заступника начальника відділу економічного розвитку та інвестицій, 

яка зазначила, що в рамках співпраці з програмою DOBRE «Децентралізація приносить 

кращі результати та ефективність» пропонується затвердити послугу поводження з твердими  

побутовими відходами як пріоритетну на території Сновської громади та затвердити склад 

робочої групи з розроблення Програми поводження з твердими побутовими відходами. 

Відбулося обговорення проєкту рішення. 

Вирішили: погодити проєкт рішення з додатком та рекомендувати прийняти на сесії (проєкт 

рішення додається). 

Голосували: 



за: 4 (Васянович Д.А., Головач О.М., Матвієнко В.І., Шуляк І.С.)  

проти: 0 

утрималися: 0  

не голосували: 0 

Прийнято. 

 

6. Про зміну назви об’єкта нерухомості.  

Слухали: Гладченко В.М., головного спеціаліста відділу житлово-комунального 

господарства, архітектури, містобудування та транспорту, яка зазначила, що розглянувши 

клопотання старости Тихоновицького старостинського округу та враховуючи те, що об’єкт 

нерухомості не використовувався досить тривалий час за призначенням, пропонується 

змінити назву об’єкта нерухомості комунальної власності Сновської міської територіальної 

громади, розташованого за адресою: Чернігівська область, Корюківський район, с. Гута-

Студенецька, вул. Лісова, 31, а саме: «приміщення школи №2» змінити на «нежитлова 

будівля». 

Відбулося обговорення проєкту рішення. 

Вирішили: погодити проєкт рішення та рекомендувати прийняти на сесії (проєкт рішення 

додається). 

Голосували: 

за: 4 (Васянович Д.А., Головач О.М., Матвієнко В.І., Шуляк І.С.)  

проти: 0 

утрималися: 0  

не голосували: 0 

Прийнято. 

 

7. Про включення об’єкта до Переліку об’єктів комунальної власності Сновської міської 

територіальної громади, що підлягають приватизації у 2023 році. 

Слухали: Гладченко В.М., головного спеціаліста відділу житлово-комунального 

господарства, архітектури, містобудування та транспорту, яка зазначила, що даним проєктом 

рішення пропонується включити об’єкт до Переліку об’єктів комунальної власності 

Сновської міської територіальної громади, що підлягають приватизації у 2023 році 

(затвердженого рішенням 26 сесії міської ради 8 скликання від 04 серпня 2023 року №15-

26/VІII), а саме - нежитлову будівлю за адресою: Корюківський район, с. Іванівка, вул. 

Шосейна, буд. 2а; визначивши спосіб приватизації - електронний аукціон з умовами. 

Відбулося обговорення проєкту рішення 

Вирішили: погодити проєкт рішення з додатком та рекомендувати прийняти на сесії (проєкт 

рішення додається). 

Голосували: 
за: 4 (Васянович Д.А., Головач О.М., Матвієнко В.І., Шуляк І.С.)  

проти: 0 

утрималися: 0  

не голосували: 0 

Прийнято. 

 

8. Про безоплатну передачу майна. 

Слухали: Гладченко В.М., головного спеціаліста відділу житлово-комунального 

господарства, архітектури, містобудування та транспорту, яка зазначила, що розглянувши 

згоду відділу культури і туризму Сновської міської ради, територіального центру Сновської 

міської ради, фінансового відділу Сновської міської ради, Управління освіти, сім'ї, молоді та 

спорту Сновської міської ради, КП «Сновська ЖЕД», пропонується передати безоплатно з 

балансу Сновської міської ради на баланс комунальних установ, підприємств та організацій 



Сновської міської ради майно комунальної власності Сновської міської територіальної 

громади. Ознайомила з переліком майна, що передається. 

Відбулося обговорення проєкту рішення. 

Вирішили: погодити проєкт рішення з додатком та рекомендувати прийняти на сесії (проєкт 

рішення додається). 

Голосували: 

за: 4 (Васянович Д.А., Головач О.М., Матвієнко В.І., Шуляк І.С.)  

проти: 0 

утрималися: 0  

не голосували: 0 

Прийнято. 

 

9. Про безоплатну передачу майна комунальної власності Сновської міської 

територіальної громади до державної власності. 

Слухали: Гладченко В.М., головного спеціаліста відділу житлово-комунального 

господарства, архітектури, містобудування та транспорту, яка зазначила, що даним проєктом 

рішення пропонується передати безоплатно із комунальної власності Сновської міської 

територіальної громади до державної власності майно (для потреб прикордонних загонів). 

Ознайомила з переліком майна, що передається. 

Відбулося обговорення проєкту рішення. 

Вирішили: погодити проєкт рішення з додатком та рекомендувати прийняти на сесії (проєкт 

рішення додається). 

Голосували: 

за: 4 (Васянович Д.А., Головач О.М., Матвієнко В.І., Шуляк І.С.)  

проти: 0 

утрималися: 0  

не голосували: 0 

Прийнято. 

 

10. Про списання майна комунальної власності Сновської міської територіальної 

громади. 

Слухали: Гладченко В.М., головного спеціаліста відділу житлово-комунального 

господарства, архітектури, містобудування та транспорту, яка зазначила, що, розглянувши 

клопотання старости Тихоновицького старостинського округу, зважаючи на те, що об’єкти 

нерухомості перебувають у непридатному для використання стані, під дією атмосферних 

явищ та за строком давності вичерпали свій ресурс, пропонується списати майно 

комунальної власності територіальної громади в особі Сновської міської ради. Ознайомила з 

переліком майна, що списується. 

Відбулося обговорення проєкту рішення. 

Вирішили: погодити проєкт рішення та рекомендувати прийняти на сесії (проєкт рішення 

додається). 

Голосували: 

за: 4 (Васянович Д.А., Головач О.М., Матвієнко В.І., Шуляк І.С.)  

проти: 0 

утрималися: 0  

не голосували: 0 

Прийнято. 

 

11. Про включення майна до Переліку другого типу та надання дозволу Управлінню 

освіти на передачу в оренду майна без проведення аукціону. 

Слухали: Мірошниченко Л.О., в.о. начальника Управління освіти, сім’ї, молоді та спорту, 



яка зазначила, що за поданням Управління освіти, сім’ї, молоді та спорту пропонується 

включити до Переліку другого типу об’єктів комунальної власності територіальної громади, 

що підлягають передачі в оренду без проведення аукціону (затвердженого рішенням 46 сесії 

міської ради 7 скликання від 27.03.2020 року № 15-46/VII), об’єкти нерухомого майна з 

цільовим призначенням – для розміщення Збройних Сил України. 

Відбулося обговорення проєкту рішення. 

Вирішили: погодити проєкт рішення та рекомендувати прийняти на сесії (проєкт рішення 

додається). 

Голосували: 

за: 4 (Васянович Д.А., Головач О.М., Матвієнко В.І., Шуляк І.С.)  

проти: 0 

утрималися: 0  

не голосували: 0 

Прийнято. 

 

12. Про надання дозволу Управлінню освіти, сім'ї, молоді та спорту Сновської міської 

ради на списання майна. 

Слухали: Мірошниченко Л.О., в.о. начальника Управління освіти, сім’ї, молоді та спорту, 

яка доповіла, що проєктом рішення пропонується надати дозвіл Управлінню освіти, сім'ї, 

молоді та спорту на списання майна комунальної власності територіальної громади. 

Ознайомила з переліком майна, що списується. 

Відбулося обговорення проєкту рішення. 

Вирішили: погодити проєкт рішення та рекомендувати прийняти на сесії (проєкт рішення 

додається). 

Голосували: 

за: 4 (Васянович Д.А., Головач О.М., Матвієнко В.І., Шуляк І.С.) 

проти: 0 

утрималися: 0  

не голосували: 0 

Прийнято. 

 

13. Про інші питання порядку денного 28-ї сесії.  

Слухали: Авдієвську Н.В., секретаря міської ради, яка зачитала інші питання порядку 

денного 28-ї сесії, зупинившись на кожному з них.  

Зауважень та пропозицій щодо порядку денного та проєктів рішень не надійшло. 

 
 

 

 

 

Голова постійної комісії 

    

Вячеслав МАТВІЄНКО 

(голова засідання)  (підпис)  (прізвище) 

 

Секретар постійної комісії 

    

Ігор ШУЛЯК 

(секретар засідання)  (підпис)  (прізвище) 

 

 

 


